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SKOLEBESTYRELSESMØDE      KRABBESHUS HELDAGSSKOLE 

 

Mødedeltagere:  Katharina S. Hammer (KSH)     
 Christina L. Harring (CLH)    
 Pia Juhl (PJ)     
 Erik Linderoth (EL) 
 Marianne Ask (MA) 
 Jørgen Søndergaard (JS) - afbud 
 Birgitte Haahr (BIH) - afbud     
 Karen Bjerregaard Poulsen (KP)     
 Susanne Ramsdahl (SR) 
 Rita Bjerregaard (RV) 
 Vibeke Jakobsen (VJ) 
 Jakob Holten Olsen (JHO) 
 Karina Rokkjær Hangaard (KRH) 
   
Mødedato:  17. januar 2022 kl. 18.30 på lærerværelset, Dalgas Alle 22. 
 
 

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Rundvisning 

• Der er afsat en halv time til 
rundvisning i lokalerne. 
 
 

JHO, VJ 

Vi begyndte med en rundvisning i Oasen, 
Centerklasserne og Skovbrynet. 

2. Status ny organisering  

• Status procesplan 

• Navn på den nye organisering 
o Forslag om hhv. 

Krabbeshus - Strandvejen 
og Krabbeshus Dalgas 
Alle  

• Lukkeuger på Dalgas Alle 
o Forslag om 2 lukkeuger 

fremadrettet i skolernes 
sommerferie. 

• Modeller pr. 1. aug. 2022 (bilag) 
o Fordele og ulemper ved de 

forskellige modeller set 
fra et elevperspektiv, 
forældreperspektiv og 
organisationsperspektiv. 

o Involvering af 
forældregruppen  
 
 

JHO 

JHO orienterede om status på procesplanen. 
Mange spørgsmål er under afklaring. Pt. ca. 90 
elever på Strandvejen og 17 på Dalgas Allé. 
Målet er at lave en tilpasning, så der fra august 
er ca. 60 elever på Strandvejen. 
Drøftelse af navnet på den ny organisering. 
Navnet hænger til dels sammen med hvordan 
visitationen kommer til at foregå fremadrettet. 
Visiterer PPR fortsat til to afdelinger? Så bør 
Centerklasserne måske fortsat være en del af 
navnet på den afdeling. Beslutning udsættes til 
senere. 
JHO redegjorde for historikken vedr. lukkeuger. 
Oprindelig var der åbent alle uger i 
Oasen/Skovbrynet. Der skal være åbent ’efter 
behov’. Det er indregnet i tildelingsmodellen. 
På Strandvejen har der altid været 3 lukkeuger i 
sommerferien. Pædagoger og medhjælpere får 
derved afviklet meget ferie og skoleugerne kan 
fungere med stor kontinuitet og fast personale. 
Det vil virke skævt, hvis forældrene til de to 
elevgrupper har forskellige muligheder for 
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pasning i sommerperioden.  
Der laves forsøgsvis to lukkeuger i 
Oasen/Skovbrynet i sommeren 22, som 
evalueres efterfølgende. 
JHO præsenterede kort de 5 modeller, der er 
sendt ud. De drøftes mere indgående på næste 
møde. 

3. Skolebestyrelsesvalg 

• Tidsplan (bilag) 

• Sammensætning fremadrettet 
(indstilles til politisk 
godkendelse) 
 

JHO, VJ 

JHO orienterede om det forestående 
skolebestyrelsesvalg. 
Valgbestyrelsen består af JHO, KSH og CLH. 
Der skal holdes et valgmøde i uge 10/11. 
Forældremødet rykkes frem, så det kan holdes 
samtidig. Skolen finder en dato. 
Det blev foreslået, at bestyrelsen fremadrettet 
kommer til at bestå af 2 forældre fra 
Centerklasserne og 5 fra Strandvejen. Det 
overvejes, om det er for mange. 
Endelig beslutning næste gang. 

4. Skolens hjemmeside 
o Beskrivelse af skolen 

generelt bør opdateres 
o Hvad skal være med under 

punktet bestyrelsen 
 
JHO, VJ 

 
Udsat 

5. Kørsel 
o Status på kørsel 
o Hvilke regler er gældende 

for kørsel i ferier, hvor 
der ofte kan være 
afveksling i behov?  
 

JHO, VJ 

 
Udsat 

6. Kort nyt fra skolen  

• Medlemmer til 
ansættelsesudvalg 
viceskoleleder 

 

JHO, VJ 

 
KSH, CLH og EL deltager gerne. 
JHO spørger JS og BIH. 

7. Evt. 
 
 

Der afholdes et ekstra skolebestyrelsesmøde 
torsdag d. 3. februar kl. 18.30. 

 

https://krabbeshus-heldagsskole.aula.dk/skolebestyrelsen/skolebestyrelsens-medlemmer

